
 

POLSKIE TOWARZYSTWO TURYSTYCZNO – KRAJOZNAWCZE 

ODDZIAŁ MIĘDZYUCZELNIANY w Warszawie 

Koło PTTK nr 1 przy Politechnice Warszawskiej 

 

Plac Politechniki 1, 00-661 Warszawa 

   

 

        Warszawa, 22 lutego 2013 

 

 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Koła PTTK nr 1 przy PW 

w kadencji 25.04.2012-13.03.2013 

 

Ostatnie zebranie walne Koła odbyło się 25.04.2012r. i wybrano: 

 

Zarząd:       Komisja rewizyjna: 

Karolina Aptowicz – prezes    Aleksandra Karkowska - przewodniczący 

Agnieszka Więsyk  - wiceprezes   Karolina Topolewska 

Rafał Krasowski - sekretarz     Jan Bielawski 

Kamil Opiela- skarbnik       

Olga Łochowska – członek 

 

W  czasie trwania Kadencji Zarządu w Kole zorganizowano: 

 

1. Majówka- Beskid Niski  

2. AntyRajd  

3. Długi weekend czerwcowy Beskid Żywiecki  

4. XLVI Rajd Noc Świętojańska, okolice Wyszkowa  

5. Ogólnopolskie InO Świętojańskie 

6. Rajd rowerowy – Podlasie 

7. Rowerem po Mazowieckim PK.  

8. Bitwa pod Mławą  

9. Rajd Na Dobry Początek Roku w okolicach Legionowa 

10. Jubileuszowe XVII TRnO „Jesień Idzie” w Legionowie  

11. Górny Śląsk  

12. Rajd Mikołajkowy, Otrębusy  

13. InO Szkoleniowe w lasku Brudnowskim  

14. Sylwester na Polesiu 

15. ZiMnO 

16. ZWIS – Beskid Niski 

17. Posesja- Beskid Mały 

 

 

. 

Członkowie Koła:  

Koło na dzień 22 lutego 2013 roku liczy sobie 73 członków, w tym 27 osób opłaca składki 

ulgowe (studenci).  

Kurs OT:  

Bardzo sprawnie prowadzony przez Kierownictwo Kursu. Na pierwszym spotkaniu pojawiło 

się około 30 osób. Aktualnie pozostało ok. 20 osób. 



Odznaczeni: 

Zasłużony dla Oddziału Międzyuczelnianego PTTK w Warszawie 

Beata Bacińska – w stopniu brązowym 

Konrad Górski – w stopniu brązowym 

Maciej Jurkowski – w stopniu brązowym 

Marcin Kędziorek – w stopniu brązowym 

Danuta Wlizło – w stopniu brązowym 

Edyta Tomczyszyn – w stopniu brązowym 

Maciej Florek – w stopniu srebrnym 

Maciej Ignatowicz – w stopniu srebrnym 

Agata Krawędkowska – w stopniu srebrnym 

Piotr Majdak – w stopniu srebrnym 

Urszula Majdak – w stopniu srebrnym 

Dorota Skłodowska – w stopniu srebrnym 

Marcin Grabowski - w stopniu złotym 

Łukasz Skłodowski – w stopniu honorowym 

Dyplom PTTK  

Konrad Górski 

Maciej Jurkowski 

Aleksandra Karkowska 

Agata Krawędkowska 

Piotr Majdak 

Kamil Opiela 

Mikołaj Rogiński 

Anna Sadowska 

Dorota Skłodowska 

Karolina Topolewska 

Odznaka Honorowa „Za zasługi dla Turystyki” przyznawana przez Ministerstwo Sportu i 

Turystyki 

Szymon Bijak 

Karolina Pawlak 

Łukasz Skłodowski 

Ryszard Wilk 

Bogdan Ziółkowski 

 

 

Stan sprzętu:  

 

 namioty – 12 szt w tym 5 uszkodzonych  

 altanka ogrodowa 

 garnki – 3 szt z pokrywką + 1 szt wiadro  

 sakwy rowerowe crosso dry – 3 kompl.  

 palniki – 3 szt. w tym 1 nowy dwusystemowy i dwa mocno zużyte jednosystemowe.  

 apteczki – 4 szt.  

 siekiera – 2 szt, w tym jedna sprawna fiscars.  

 ostrzałka – 1 szt.  

 rakiety śnieżne – 15 kompletów 

 2 czekany  

 materiały InO – lampiony, kredki, karty startowe,  



 termosy – 2 szt. (5 litrów i 10 litrów) 

 rzutnik komputerowy  

 zestaw komputerowy z drukarką  

 struny do gitary 

 księgozbiór i pamiątki 

 

 

Co zakupiliśmy z OPP: 

 Kalendarzyki 

W najbliższym czasie kupimy: 

 Palnik dwusystemowy, 

 komplet garów,  

 5 kompasów,  

 baniak na wodę,  

 

Postępujące i nowe problemy Zarządu i Koła, niepowodzenia Zarządu:  

 wczesne ustalenie kalendarza imprez na rok 2012/13 jednak zbyt późne wypuszczenie 

kalendarzyka, 

 brak chętnych do promowania Koła podczas Targów Konik, 

 mało atrakcyjne wyjazdy dla „ludzi z zewnątrz” 

 problem ze znalezieniem organizatorów wyjazdów 

 niewielka liczba studentów, w tym studentów PW w szeregach Koła oraz na 

wyjazdach, 

 mała liczba osób z koła uczestnicząca w Jedynkowych rajdach i wyjazdach 

 znikome zainteresowanie członków Koła wakacyjnymi wyjazdami (Weekendowe 

Wycieczki Sierpniowe oraz organizacją innych)  

 nieudana próba zorganizowania Zerówki, 

 niewielkie dofinansowanie z PW – za mało studentów PW na imprezach, za dużo 

formalności związanych z pozyskaniem i rozliczaniem dofinansowania,  

 niewystarczająca reklama Koła, brak akcji promujących wyjazdy,  

 brak  relacji z imprez na stronie,  

 zaginięcie jednej pary sakw 

 zanik tradycji śpiewankowych oraz znajomości piosenki turystycznej 

 

 

Co udało się Jedynce przez ten rok:  

 

 pozyskanie dofinansowania z Samorządu PW na plakaty promujące Kurs OT i Koło – 

200zł 

 podsumowanie Pucharu Jedynki w INO – kol. Bambi,  

 pojawiające się informacje o wyjazdach Koła na stronie: Polibuda.info 

 prężna działalność Jedynki na portalu Facebook, kol. Opuncja 

 złożenie na uczelni wszelkich wymaganych sprawozdań oraz preliminarzy, co daje 

następcom możliwość starania się o fundusze, 

 dobry kontakt z Samorządem Studenckim i z Władzami Stołówki 

 zorganizowanie bardzo licznego i dobrego Kursu OT przez KierKoT, (Aga, Biceps, 

Beata, Janek) 



 rajdy i imprezy kołowe zostały przeprowadzone zgodnie z kalendarzem, mimo nikłego 

zainteresowania organizacją ich.  

 znalezienie „młodych i nowych” organizatorów wyjazdów wiosennych 

 uzupełnienie galerii Kołowej 

 stworzenie nowej listy dyskusyjnej, kol. Miko 

 podjęcie prac nad nową stroną- Grupa Trzymająca Stronę 

 pozyskanie środków finansowych w ramach 1% podatku OPP, 

 sukcesy organizacyjne w InO w tym duża frekwencja na Jesień Idzie, ZIMNO,  

 aktywizacja kilku kursantów w życie koła 

 spotkania integracyjne Koła (gofry, freesbi, piłka nożna), nowy pomysł: Tour the Pub 

 duża frekwencja Kołowiczów na cotygodniowych spotkaniach środowych 

 naprawa sprzętu komputerowego Jedynki- kol. Ryś 

 wyróżnienie członków Koła Orderami – kol. Bambi 

 utworzenie SKUJ 

 przyjazne nastawienie członków Koła do Zarządu , 

 

 

 

Wskazówki dla przyszłego Zarządu:  

 

 przeczytać to sprawozdanie, 

 uatrakcyjnienie wyjazdów Kołowych – weekendowe wypady w góry, rajdy z 

atrakcjami (zwiedzanie Zamków, Pałacy, fabryk itd., nie tylko sam las) 

 promowanie wyjazdów Kołowych- wcześniejsze planowanie wyjazdów, zwłaszcza 

letnich,  

 dogadanie się z WRSami odnośnie wrzucania informacji o wyjazdach Kołowych na 

ich maile i wrzucanie info na Newslettera PW 

 zorganizowanie „Zerówki” – szansa na pozyskanie nowych, młodych osób i 

zachęcenie ich do kursu OT,  

 położenie nacisku na zorganizowanie kolejnej edycji kursu OT – wczesne ustalenie 

przede wszystkim kierownika/ów, reklamy, formy  

 udział w kolejnej edycji targów Konik w celu zareklamowania koła i kursu OT 

 zaangażowanie większej ilości Kołowiczów w życie Koła, tj.:  

– głównie w reklamę kOT oraz imprez Koła  

– obsadę tras, imprez kołowych  

– studentów w pomoc w biurokracji na PW,  

– organizację środowych spotkań,  

 utrzymywanie poprawnych kontaktów z:  

- Samorządem PW  

- Zarządem OM  

- innymi wcześniej zakolegowanymi kołami/klubami  

- administracją stołówki PW,  

- Opiekunem Koła. 

 wczesne ustalenie i wypuszczenie kalendarza imprez na kolejny rok,  

 rozpoczęcie przygotowań obchodów 60-lecia istnienia Jedynki i wykorzystania tej 

okazji do zaistnienia na uczelni 

 stworzenie Kalendarza Jedynki i Nowych Koszulek Jedynkowych (np. z okazji 60lecia 

oraz gadżetów Jedynkowych – otwieracz do piwa z Jedynką :P ) 

 Uporządkowanie i skatalogowanie zbioru pamiątek oraz księgozbioru 



 organizowanie śpiewanek gitarowych gdyż umiejętność w tym zakresie praktycznie 

zanikła wśród Kołowiczów, śpiewnik kołowy  

 lepsze zachęcanie do utrzymywania kontaktów, osób które kiedyś działały w Kole,  

 poprawa stosunków z innymi kołami i klubami turystycznymi w tym oddziałowymi, 

oraz AKT Maluch, KTE Styki, itd.. 

 większe zaangażowanie w samorządzie studentów w tym skuteczniejsze pozyskiwanie 

środków z KFG, KD i z KSIT. 

 pozyskiwanie nowych członków koła spośród osób zaliczających w-f przez wycieczki 

organizowane przez Franka, pojawienie się Jedynkowiczów na wyjazdach 

Wuefówych 

 większa dbałość o jakość i terminowość zamieszczania informacji i ogłoszeń oraz 

regularne rozsyłanie newslettera, 

 Dbałość o wizerunek Koła na Uczelni w tym porządne urządzenie dostępnych gablot 

(Biblioteka i Stołówka), przygotowywanie estetycznych plakatów o imprezach oraz 

korzystanie z innych uczelnianych środków komunikacji do zaistnienia jak np. 

wystawy, slajdowiska, newslettery, czasopisma, targi, juwenalia. 

 

 

Życzymy przyszłemu Zarządowi, aby Koło nadal się kręciło i to coraz prężniej oraz rosło w 

siłę, najlepiej studencką...  

 


